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                            CONSILIUL JUDEȚEAN CONSTANȚA 

  

  Nr. 10805/22.04.2019 

 

 

PROCES VERBAL 

 

 

Încheiat astăzi  19.04.2019  la ședința ordinară a 

Consiliului Județean Constanța 

 

 

  Şedinţa ordinară a fost convocată de către Domnul Țuțuianu Marius Horia - 

Președinte al Consiliului Județean Constanța, astăzi 19.04.2019, ora 13.00,                      

în Sala ,,Remus Opreanu” din cadrul Palatului Administrativ – Consiliul Judeţean 

Constanţa, în conformitate cu prevederile art.94, alin.1 şi 3 din Legea  nr.215/2001,  

privind administraţia publică locală. 

  La sedinţă participă: Domnul Țuțuianu Marius Horia – Președinte al 

Consiliului Județean Constanța, Domnul Palaz Claudiu Iorga – Vicepreşedinte                           

al Consiliului Judeţean Constanţa, Domnul Learciu Dumitru Daniel - Vicepreşedinte 

al Consiliului Judeţean Constanţa,  Doamna Belu Mariana - Secretarul Județului 

Constanța, consilieri judeţeni, managerii instituțiilor subordonate Consiliului   

Județean Constanța, directorii direcţiilor de specialitate din aparatul propriu                           

al Consiliului Judeţean Constanţa. 

           De asemenea, în sală sunt prezenți reprezentanți mass media.  

           Lipsesc următorii consilieri județeni: Doamna Gheorghe Adriana Veronica.    

 

X 

 

Ordinea de zi:         

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Contului de execuţie al Bugetului Judeţean 

Constanţa pe anul 2018. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli pe anul 

2019, pentru Centrul Judeţean de Resurse şi de Asistenţă Educaţională 

Constanţa.  

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 
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3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli pe anul 

2019, pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Albatros” Constanţa.  

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli şi a 

Listei de Investiţii pe anul 2019, pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă 

„Delfinul” Constanţa.  

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli şi a 

Listei de Investiţii pe anul 2019, pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă 

„Maria Montessori” Constanţa.  

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli şi a 

Listei de Investiţii aferente anului 2019, pentru  Direcţia Generală de Evidenţă a 

Persoanelor Constanţa.  

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli, Listei 

de Investiţii, Organigramei şi  Statului de funcţii pe anul 2019, pentru Unitatea 

de Asistenţă Medico-Socială Agigea. 

      Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli  pe anul 

2019, pentru Direcţia de Pază a Judeţului Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli, a Listei 

de Investiţii şi a Programului de evenimente culturale, pe anul 2019, de la 

Teatrul pentru Copii şi Tineret Constanţa „Căluţul de mare”. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli, a Listei 

de Investiţii şi a Programului de evenimente culturale, pe anul 2019, pentru 

Teatrul de Stat Constanţa. 

      Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli, a Listei 

de Investiţii şi a Programului de evenimente culturale, pe anul 2019, de la 

Complexul Muzeal de Ştiinţe ale Naturii Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 
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12. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli, a Listei 

de Investiţii şi a Programului de evenimente culturale, pe anul 2019, pentru 

Muzeul de Artă Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli, a Listei 

de Investiţii şi a Programului de evenimente culturale, pe anul 2019, pentru 

Muzeul de Istorie Naţională şi Arheologie Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli, a Listei 

de Investiţii şi a Programului de evenimente culturale, pe anul 2019, pentru 

Biblioteca Judeţeană „I.N.Roman”  Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli, a Listei 

de Investiţii şi a Programului de evenimente culturale, pe anul 2019, pentru 

Centrul Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T.Burada”  Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli, a Listei 

de Investiţii,  pe anul 2019, ale Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi 

Protecţia Copilului Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli, şi a 

Listei de Investiţii, ale Regiei Autonome Judeţene de Drumuri şi Poduri 

Constanţa în reorganizare, in judicial reorganisation, en redressment, pe anul 

2019. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli şi a 

Listei Obiectivelor de Investiţii ale Judeţului Constanţa, pe anul 2019. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea costului mediu lunar de întreţinere, a 

contribuţiei lunare de întreţinere datorate de beneficiarii, aparţinătorii, 

susţinătorii şi/sau de reprezentanţii legali ai acestora, pentru serviciile furnizate 

de  Unitatea de Asistenţă Medico-Socială Agigea, pe anul 2019, precum şi 

procedura de stabilire şi de încasare a contribuţiei lunare de întreţinere. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 
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20. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, a Statului de funcţii şi a 

Regulamentului de Organizare şi Funcţionare pentru  Biblioteca Judeţeană 

„I.N.Roman”  Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia  

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, a Statului de funcţii şi a 

Regulamentului de Organizare şi Funcţionare pe anul 2019 ale Direcţiei 

Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei şi a Statului de funcţii pentru 

Centrul Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T.Burada”  Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea  rezultatului evaluării anuale a 

managementului doamnei Apostoleanu Corina Mihaela, director/manager la 

Biblioteca Judeţeană „I.N.Roman”  Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

24. Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului evaluării anuale a 

managementului doamnei Voivozeanu Doina, director general/manager la 

Centrul Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T.Burada”  Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

25. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Constanţa 

nr.50/28.02.2019 privind stabilirea pe anul 2019 a salariilor de bază ale 

funcţionarilor publici şi personalului contractual din cadrul Direcţiei Generale de 

Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

26. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Constanţa 

nr.66/2019 privind acordarea unui ajutor financiar doamnei Cojocariu Mădălina. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

27. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar domnişoarei Uzun  

Cristina.  

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

28. Proiect de hotărâre privind aprobarea preluării unui bun imobil din domeniul 

public al Municipiului Medgidia în domeniul public al Judeţului Constanţa, în 

vederea construirii unui Centru social de zi, respectiv deschiderea unui Centru de 

Recuperare pentru Copilul cu Handicap. 

Iniţiator : Preşedinte: Ţuţuianu Marius Horia 
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29. Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Consiliului Judeţean Constanţa în 

scopul realizării lucrărilor „Modificare acoperiş din terasă circulabilă în 

şarpantă” pentru imobilul Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Maria 

Montessori” situat în str. Nicolae Măndoi nr. 17 Constanţa. 

      Iniţiator : Preşedinte: Ţuţuianu Marius Horia 

30. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor, preţurilor şi coeficienţilor ce vor 

fi aplicate de Regia Autonomă Judeţeană de Drumuri şi Poduri Constanţa „în 

reorganizare judiciară, in judicial reorganisation, en redressement” pe anul 2019, 

în calitate de operator, în relaţia cu Consiliul Judeţean Constanţa. 

      Iniţiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

31. Proiect de hotărâre privind aprobarea „Programului cu obiectivele şi lucrările de 

drumuri şi poduri pe anul 2019” finanţate din bugetul Consiliului Judeţean 

Constanţa.  

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

32. Proiect de hotărâre privind aprobarea  Regulamentului de organizare şi 

funcţionare, Organigramei şi a Statului de funcţii pe anul 2019 , pentru Regia 

Autonomă Judeţeană de Drumuri şi Poduri Constanţa.  

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

33. Proiect de hotărâre privind desemnarea şi validarea ca membru în cadrul 

Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică Constanţa a domnului Comisar Şef 

Szekely George director general al Direcţiei Generale  Poliţie Locală Constanţa, 

din cadrul Primăriei Municipiului Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

34. Proiect de hotărâre privind  prelungirea termenului de atribuire directă a traseului 

cod 033 Constanţa – Potârnichea – Biruinţa şi a licenţei aferente acestuia, 

operatorului de transport rutier S.C.Emanuel Trading SRL. 

Iniţiator: Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 

35. Proiect de hotărâre privind numirea unui membru în Consiliul de Administraţie 

al Casei Judeţene de Asigurări de Sănătate Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

36. Proiect de hotărâre privind încetarea aplicabilităţii HCJC nr.49/2019. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

37. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Anexei nr.6 din Hotărârea 

Consiliului Judeţean Constanţa nr.25/2019 privind stabilirea unor tarife, taxe şi 

taxe speciale pentru anul 2019. 

      Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 
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38. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării licitaţiei publice pentru 

închirierea unor terenuri situate în mun. Constanţa, bld. Mamaia, nr.255, 

proprietate publică a Judeţului Constanţa şi aflate  în administrarea Complexului 

Muzeal de Ştiinţe ale Naturii Constanţa, în scopul desfăşurării de activităţi 

comerciale. 

Iniţiator: Preşedinte - Ţuţuianu Marius Horia 

 

X 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Bună ziua, dragi colegi! Bine ați venit!  

        Declar deschisă ședința. Astăzi pe ordinea de zi avem 33 de proiecte și 5 proiecte 

pe ordinea suplimentară. O să o rog pe doamna Belu să facă prezența înainte de a trece 

la citirea proiectelor de pe ordinea de zi.   

Dna.Belu Mariana: Sunt prezenți 36 de consilieri județeni. Ședința este legal 

constituită.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: O să dau citire celor 5 proiecte de pe ordinea 

suplimentară.  

            - Cine este de acord cu ordinea suplimentară? Împotrivă? Abțineri?                              

Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Cine este pentru întreaga ordine de zi a ședinței de azi?  

Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Contului de execuţie al Bugetului Judeţean 

Constanţa pe anul 2018. 

        - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli pe anul 

2019, pentru Centrul Judeţean de Resurse şi de Asistenţă Educaţională Constanţa.  
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        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli pe anul 

2019, pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Albatros” Constanţa.  

Dl. Crușoveanu Marian : O secundă, domnule președinte, vă rog.  

      În cadrul Comisiei de Buget Finanțe, de fapt a comisiilor reunite cu Comisia de 

Infrastuctură, Patrimoniu și Investiții, PNL a făcut la acest proiect, la Centrul Şcolar 

pentru Educaţie Incluzivă „Albatros” Constanța, a făcut un amendament, și anume 

rectificarea acestui buget cu o sumă de 500.000 de ron pentru amenajarea terenului în 

suprafață aproximativă de 1500 mp. Și am dori să știm dacă s-au prins. 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Doamna Blacioti, vă rog frumos să veniți la microfon să 

dați explicații.  

Dl. Crușoveanu Marian : Vrem să știm dacă amendamentul nostru a trecut.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Am avut discuția aceasta. Știu discuția din comisii,                 

am avut discuția și cu doamna director Blacioti. O să vă dea toate explicațiile                      

și nu cred că colegii mei nu vor fi de acord.  

Dna. Blacioti Georgeta: Mulțumesc. Bună ziua.  

       În primul rând, terenul. Trebuie verificat și văzut dacă terenul este proprietatea 

județului Constanța. Dacă nu este proprietate și îl avem în administrare, se cere 

acordul proprietarului și, ulterior, vom vedea  pentru rectificare.  

      Știu că așa a fost discuția la comisie în final, când am vorbit cu domnul 

Crușoveanu. Da, numai puțin! Vă rog frumos! 

      A rămas că urma să vă duceți pe teren, veți vedea terenul, și că urmează                        

la următoarea ședință de consiliu.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia:Da! Spuneți, doamna Blacioti!               

Dna. Blacioti Georgeta: Deci, această rectificare nu s-a făcut.  

Dl. Crușoveanu Marian : Nu s-a făcut? Bine.   

Dl.Țuțuianu Marius Horia:Bun.  

Dna. Blacioti Georgeta: Dar, ca să prindem suma de 500.000 de ron trebuie văzut              

în ce constă această rectificare.  

       Este foarte ușor să prinzi o sumă. Ce înseamnă? Este cheltuială de capital? 

Înseamnă o notă de fundamentare. Ce înseamnă? Este o reparație curentă? Ce se va 

face acolo?  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Bun.  

Dna. Blacioti Georgeta: Mulțumesc.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Propun colegilor mei să votăm ca în prima ședință            

de consiliu județean să supunem la vot suplimentarea cu 500.000 de lei,                   

dacă toate actele sunt în regulă, cu această sumă din bugetului consiliului județean.  

       



8 
 

 

        În prima ședință de consiliu județean, dacă toate actele sunt legale și terenul               

este în patrimoniu, modificăm bugetul consiliului județean cu această sumă                      

din bugetul consiliului județean.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Nu este nevoie să votăm. 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Să fie de acord. Și în prima ședință să transferăm                   

din bugetul consiliului județean către Centrul Școlar.  

Dl. Crușoveanu Marian: Amendamentul nostru, domnule președinte, suna altfel. 

Dacă se rectifică bugetul Centrului cu suma de 500.000 ron, dacă terenul pe care                  

se solicită să se facă investiția este în proprietatea Consiliului Județean Constanța.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Corect.  

Dl. Crușoveanu Marian: Acesta este amendamentul. Nu votăm să votăm peste                      

o ședință.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Bun. Deci, repetați încă o dată ca să înțeleagă toți 

consilierii. Dacă toate actele sunt în regulă.  

Dl. Crușoveanu Marian: Da, se rectifică bugetul Centrului "Albatros".  

Dl. Moldovanu Vasile: Se propune! 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Propuneți amendamentul exact cum vreți să sune.  

Dl. Crușoveanu Marian: Cu suma de 500.000 de ron, dacă terenul pe care urmează 

să se facă acestă investiție este în patrimoniul Consiliului Județean Constanța.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

        - Cine este de acord cu amendamentul domnului Crușoveanu? Împotrivă? 

Abțineri?  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

Dl. Crușoveanu Marian: În patrimoniul Consiliului Județean Constanța înseamnă                          

și dacă este în patrimoniul Centrului "Albatros", deci tot ce înseamnă în proprietatea 

Consiliului Județean Constanța. Am înțeles.  

Dl. Learciu Dumitru Daniel: Nu are cum să fie în patrimoniul Centrului "Albatros", 

este al nostru, în administrarea consiliului județean.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Bun. A trecut acest amendament. Doamna Belu?  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Cu 36 de voturi pentru a trecut acest amendament.                

Se va modifica bugetul Consiliului Județean Constanța dacă toate actele sunt în 

regulă.  

Dl. Crușoveanu Marian: Dacă terenul este în proprietate.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Și dacă terenul este în proprietate.  

Dl. Mândilă Gheorghe: Nu mai este responsabilitatea noastră.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Cum? Stați puțin! Ce a zis?  

Dl. Crușoveanu Marian: Nu, a spus că nu mai este responsabilitatea noastră să știm 

că are acte. Noi am vorbit doar de teren. Că asta presupune aprobarea investiției.     

Dacă terenul este în proprietate pot să investesc pe el. Dacă nu, nu! 
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Dl.Țuțuianu Marius Horia: Acest amendament va fi prins  când se va vota bugetul 

consiliului județean.  

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli pe anul 

2019, pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Albatros” Constanţa.  

        - Cine este pentru ? 

Dl. Crușoveanu Marian: O secundă. De asemenea, și la acest proiect, știu că sunteți 

nerăbdător, domnule președinte.   

Dl.Țuțuianu Marius Horia:  Nu, domnule consilier. Am avut această discuție și știți 

că s-au rezolvat.  

Dl. Crușoveanu Marian: Bine, bine.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Da, spuneți ca să înțelegem.  

Dl. Crușoveanu Marian: Scuze, era cel pe care trebuie să îl aprobăm. Scuze.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli şi a Listei 

de Investiţii pe anul 2019, pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă 

„Delfinul” Constanţa.  

        - Cine este pentru ?  

Dl. Crușoveanu Marian: De asemenea, dați-mi voie să intervin și la acest proiect.  

PNL a făcut și la acest proiect o rectificare, o propunere de rectificare bugetară,                             

care constă în suma de 250.000 ron pentru reparația fațadei clădirii unde funcționează 

acest Centru Şcolar, fațadă care se află într-un stadiu avansat de degradare.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Da.  

Dl. Crușoveanu Marian: Și vreau să știu dacă a fost, de asemenea, prinsă suma.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, știu discuțiile pe care le-ați avut                   

la Comisia de Buget Finanțe. Ne-am asumat ca bugetul să fie suplimentat cu această 

sumă.  

       Doamna Blacioti, sunteți în sală, da? S-a suplimentat conform dispozițiilor mele, 

cu suma de 250.000 ron?  

Dna. Blacioti Georgeta: Da. 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Bun. Vă mulțumesc.  

Dl. Crușoveanu Marian: Vă mulțumesc. 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  
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Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli                         

şi a Listei de Investiţii pe anul 2019, pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie 

Incluzivă „Maria Montessori” Constanţa.  

      - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli şi a Listei 

de Investiţii aferente anului 2019, pentru  Direcţia Generală de Evidenţă                     

a Persoanelor Constanţa.  

        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli, Listei                      

de Investiţii, Organigramei şi  Statului de funcţii pe anul 2019, pentru Unitatea             

de Asistenţă Medico-Socială Agigea. 

        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli  pe anul 

2019, pentru Direcţia de Pază a Judeţului Constanţa. 

        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli,                   

a Listei de Investiţii şi a Programului de evenimente culturale, pe anul 2019,                      

de la Teatrul pentru Copii şi Tineret Constanţa „Căluţul de mare”. 

        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli,                 

a Listei de Investiţii şi a Programului de evenimente culturale, pe anul 2019,    

pentru Teatrul de Stat Constanţa. 
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       - Cine este pentru ?  

Dl. Crușoveanu Marian: Domnule președinte, la acest proiect trebuie să primim 

lămuriri în ceea ce privește unele contracte încheiate în 2018, mai exact în 24.06.2018, 

30.06.2018, au expirat la acea dată.  

       Au avut o valabilitate de 2 luni, și au fost contracte în care s-au plătit 7.000                  

de euro unui regizor și scenograf Radu Dinulescu, care trebuia să realizeze premiera 

spectacolului "Saludador"în termen de 60 de zile. Deci a expirat contractul la data 

mai devreme menționată.  

       Acest contract, în urma controlului efectuat de Corpul de Control al Consiliului 

Județean Constanța, s-au făcut niște plăți pentru aceste contracte. 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Ați terminat?  

Dl. Crușoveanu Marian: Am să fac o plângere.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnilor consilieri, cunoașteți speța de la Teatrul de 

Stat Constanța, știți cu toții ce s-a întâmplat acolo.  

Dl. Crușoveanu Marian: Lăsați-mă, vă rog, să termin ce aveam de spus.  

       Știu că la data de 21.01.2019 s-a dispus un control din partea dumneavoastră,                

în urma căruia s-a constatat că s-au făcut niște plăți pentru aceste contracte,  dar nu              

s-au îndeplinit întru totul obligațiile contractuale și s-a dispus măsura recuperării 

acelor bani.  

      Iar, din ce știm până la această oră, acești bani nu s-au recuperat. Mai mult decât 

atât, am observat în bugetul de anul acesta al teatrului că se acordă o sumă 

aproximativ de 60.000 de ron către același regizor, pentru același spectacol,                          

și vrem lămuriri.  

        Și vreau să întreb dacă doamna director este în sală și poate să dea mai multe 

explicații.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia:  Înainte de a lăsa pe viitorul fost manager, pentru că 

dumnealui a făcut bugetul, să vă dea explicațiile, vreau să vă spun că acel contract nu 

a fost executat în totalitate.  

       S-au făcut plăți parțiale, s-a convenit cu regizorul, pentru că tot ce s-a întâmplat 

nu s-a întâmplat din vina regizorului, s-a întâmplat din vina conducerii manageriale                       

a noastre, a Teatrului de Stat, să se repună acel spectacol pe tapet și să se plătească 

diferența. 

         Domnule manager, viitor fost manager, nici nu știu cum, vă rog. Dumneavoastră 

ați făcut bugetul și vă rog frumos să dați explicațiile.  

Dl. Crușoveanu Marian: Am discutat mai devreme cu domnul manager și                      

mi s-a spus că acel contract nu a fost dus la îndeplinire.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia:  În totalitate, da!  
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Dl. Crușoveanu Marian: A, nu a fost dus la îndeplinire? În totalitate, da? El având 

termen de  realizare luna iunie 2018. Au trecut 10 luni. În aceste 10 luni, ce s-a 

întâmplat? Mai ales că dumneavoastră ați dispus, în urma controlului, ați dispus 

recuperarea  acelor bani.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Ați văzut raportul Corpului de Control. Cei răspunzători 

vor răspunde, vă garantez treaba aceasta.Vor fi făcute acțiuni în instanță și se vor 

recupera banii de la cei care se fac vinovați. De la cei care nu se fac vinovați, nu are 

nici un sens să plecăm cu  acțiune împotriva lor.  

Dl. Crușoveanu Marian: Departe de mine gândul acesta.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule Erwin Șimșensohn, dumneavoastră ați făcut 

bugetul, vă rog frumos să îl explicați în amănunt.  

Dl. Crușoveanu Marian: Vreau să vă cer public, de asemenea, ca în cel mai scurt 

termen, să ni se pună la dispoziție pe mail sau,  să le înmânați personal, toate 

contractele la care se face referire pe acest subiect. Plățile care s-au făcut și contractele 

care au stat la bază.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, sunteți consilier județean, puteți 

vorbi oricând, puteți cere documente.  

Dl. Crușoveanu Marian: Le-am solicitat. Deocamdată nu știu cui să solicit.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Deocamdată nu le solicitați dumnealui pentru că avem 

un alt manager conform unei dispoziții legale pe care nu o comentez.                                    

Nu o înțeleg, dar nu o comentez.  

       Domnule Erwin Șimșensohn, vă rog frumos să dați explicațiile.  

Dl. Erwin Șimșensohn : Bună ziua domnule președinte, doamnelor și domnilor 

consilieri. Domnule consilier, exact ceea ce am încercat să vă explic și înainte de a 

intra  în sală. Este o speță cu totul deosebită.  

       Am verificat contractele pe care le-a avut domnul regizor Radu Dinulescu. El a 

primit niște sume cu titlu de avans pentru niște lucrări pe care, întradevăr, spectacolul 

urma să iasă la o anumită dată.  

        Partea pentru care el a fost plătit s-a executat. El a predat schițele  de scenografie 

și în sensul acesta a primit un avans pentru scenografie. A făcut traducerea                            

și adaptarea textului și a primit suma care era prevăzută pentru traducere și adaptare. 

A predat un plan de regie și pentru acel plan de regie a primit acele sume.  

        El nu a primit lichidarea pentru că nu s-a produs acea premieră. Întradevăr, acolo 

este din punct de vedere legal o problemă. Dar, la această problemă trebuie să 

răspundă managementul care tocmai s-a încheiat.  

Dl. Crușoveanu Marian: Doamna director se află în sală să ne dea și nouă 

explicațiile?  

Dl. Erwin Șimșensohn : Nu este în sală.  
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Dna. Petrachi Mihaela Anca: Nu, pentru că se află în procedura de evaluare.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule Erwin Șimșensohn, vă rog frumos, dați 

explicațiile până la capăt. Domnule Erwin Șimșensohn! 

Dl. Erwin Șimșensohn : Îmi cer scuze, eu nu o văd. Dacă doamna Dumitrescu este în 

sală! Nu este. Unde o vedeți? Nu văd eu bine?  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule Erwin Șimșensohn, vă rog să terminați cu 

explicațiile pentru că nu putem să stăm.  

Dl. Erwin Șimșensohn : Bun. Am vrut să vă explic acest lucru. Întradevăr, o să facem 

toate diligențele dar suntem, și ați făcut dumneavoastră, iertați-mă! am vrut doar să vă 

corectez la ceva. Ați spus că s-a prevăzut o sumă pentru același regizor.  

          Nu! cea mai mare parte din sumă este prevăzută pentru cheltuielile de producție, 

decoruri și costume, cheltuieli care nu s-au făcut. Nici un leu nu s-a investit nici în 

decoruri nici în costume.  

         Am încercat să găsim soluția care este optimă pentru Constanța, pentru 

spectator. Aveam de intrat în procese și de alergat, de recuperat niște sume, sau să 

producem acel spectacol și să îl oferim constănțenilor.  Aveam această variantă.                 

Sunt pus în această situație. De a găsi soluția.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Terminați explicațiile.  

Dl. Erwin Șimșensohn : Din punctul meu de vedere, ca manager, am considerat,                  

în acest moment, că soluția este aceea de a pune spectacolul în scenă și al oferi.                         

A plăti pentru ceea ce mai este, decor și costume și a merge, în final, în fața 

spectatorilor cu acel spectacol.  

         Dacă întradevăr, din punct de vedere juridic, nu este posibil acest lucru,                   

voi vedea că nu este posibil acest proiect, voi opri acest proiect și voi lua măsurile 

care sunt necesare. Dacă, din punct de vedere juridic, voi constata că întradevăr, 

demersurile pe care le voi considera necesare nu sunt posibile, le voi opri și voi lua 

măsurile care se cuvin.  

Dl. Moldovanu Vasile: În regulă, mulțumim.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

        - Cine este pentru ? 

Dl. Crușoveanu Marian: Încă o dată, nu sunt împotriva realizării acestui spectacol. 

Dl. Moldovanu Vasile: Domnule consilier, este suficient! Dacă nu sunteți împotrivă, 

votați! 

Dna. Lokman Ionela: Haideți să votăm! 

Dl. Crușoveanu Marian: Domnule Moldovanu, dar terminați cu atitudinea aceasta! 

Ce înseamnă asta?! Suntem în plenul Consiliului Județean Constanța!                                

Dacă aici nu pot să vorbesc, unde să vorbesc, domnule Moldovanu?  



14 
 

Dl.Țuțuianu Marius Horia:  Haideți, domnule Crușoveanu, vă rog frumos!             

Spuneți-vă punctul de vedere! 

Dl. Crușoveanu Marian: Cu o astfel de atitudine obraznică! 

Dl. Moldovanu Vasile: Dar nu este obraznică, domnule! 

Dl. Crușoveanu Marian: Dar cum este, domnule Moldovanu?  

Dl.Țuțuianu Marius Horia:  Domnule Crușoveanu! 

Dl. Crușoveanu Marian: Vorbim despre bani publici, domnule Moldovanu!                      

S-a dat o dispoziție a Corpului de Control care nu s-a dus la îndeplinire! 

Dl.Țuțuianu Marius Horia:  Domnule Crușoveanu! 

Dl. Crușoveanu Marian: Și suma care se alocă, se alocă pentru același spectacol, 

pentru același regizor, cu același obiect al contractului! Nu am dreptul să știu?             

Domnule Moldovanu, am o rugăminte la dumneavoastră! Țineți mâna ridicată toată 

ședința! Vă rog eu frumos! Ca să nu vă mai obosiți. Să o lăsați, să o ridicați, și tot așa! 

Dl.Țuțuianu Marius Horia:  Domnule Crușoveanu! 

Dl. Crușoveanu Marian: Dacă tot votați, tot așa! 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule Crușoveanu! Dacă aveți de gând să vă certați, 

vă rog frumos, puteți ieși din sală cu domnul Moldovanu și vă certați afară!                         

Nu în plenul consiliului județean. Vă rog frumos! Spuneți-vă punctul de vedere și 

haideți să depășim subiectul! 

Dl. Crușoveanu Marian: Când mi se reproșează că nu am voie să vorbesc! Și hai să 

trecem la vot! Nu se poate așa ceva, domnule președinte! 

Dl.Țuțuianu Marius Horia:  Bun. Continuați! 

         - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă?  

Dna.Belu Mariana: 21 de voturi pentru și 15 voturi împotrivă.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia:  Repetăm votul! 

         - Cine este împotrivă?  

Dna.Belu Mariana: 15 voturi împotrivă.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia:  Repetăm votul! 

         - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă?  

Dna.Belu Mariana: 21 de voturi pentru și 15 voturi împotrivă.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli,                       

a Listei de Investiţii şi a Programului de evenimente culturale, pe anul 2019,                   

de la Complexul Muzeal de Ştiinţe ale Naturii Constanţa. 

        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  
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Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli,                             

a Listei de Investiţii şi a Programului de evenimente culturale, pe anul 2019,    

pentru Muzeul de Artă Constanţa. 

        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli, a Listei 

de Investiţii şi a Programului de evenimente culturale, pe anul 2019, pentru 

Muzeul de Istorie Naţională şi Arheologie Constanţa. 

        - Cine este pentru ?  

Dl. Popa Liviu: Domnule președinte, am un amendament de formulat! Pot să îl 

citesc?  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: La ce ?  

Dl. Learciu Dumitru Daniel: La muzeu.  

Dna. Belu Mariana: La Muzeul de Istorie Naţională şi Arheologie. 

Dl. Popa Liviu: Domnule președinte, în calitate de consilier în cadrul Consiliului 

Județean Constanța, având în vedere proiectul de buget pe anul 2019, corelat                 

cu aspectele identificate în urma deplasărilor în teren, formulez următorul 

amendament:  

       Consider că este de datoria noastră, în calitate de consilieri județeni, să venim                

în sprijinul instituțiilor pe care le avem în subordine și să corectăm erorile făcute 

alocând chiar și în ultimul moment fonduri necesare pentru buna desfășurare și pentru 

punerea în valoare a obiectivelor de patrimoniu istoric și cultural, a Muzeului                      

de Istorie Națională și Arheologie.  

      Muzeul de Istorie Națională și Arheologie Constanța are în teritoriu o filială la 

Adamclisi, unde se găsesc Monumentul Triumfal, Cetatea și Muzeul de Istorie.                  

În anul 2018 toate aceste vestigii au fost vizitate de un număr de 30.000 de turiști.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia:  Turiști, nu triști.  

Dl. Popa Liviu: Turiști. Propunerile pe care le voi enumera mai jos, în măsura în care 

se vor face, pentru a se pune în valoare cu mai mare pregnanță obiectivele culturale.  

Domnule Palaz, dumneavoastră puteți să mergeți pe acolo să vizitați! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Măcar eu știu să citesc! 

Dl. Popa Liviu: Da, dar aveți și alte aptitudini! Cu măturatul! 
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Dl. Crușoveanu Marian: Mai mult, depuneți plângeri, domnule Palaz! 

Dl.Țuțuianu Marius Horia:  Haideți să depășim momentul! Spuneți amendamentul! 

Dl. Popa Liviu: 1.Extinderea rețelei de electricitate pentru o distanță de 500 de metri 

până la un imobil al muzeului cunoscut și drept Casa Arheologului.  

      2.Toalete ecologice, reamintesc că sunt în permanență 30.000 de turiști anual          

și nu pot beneficia de toalete.  

       3.Băncuțe și coșuri de gunoi care sunt inexistente la cetate. Panouri informative     

în limbile română, engleză, franceză, plăcuțe orientative.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, nu vreți dumneavoastră să depuneți 

acest proiect, să ne dați hârtia să citim noi cu atenție, să vedem despre ce este vorba.  

Dl. Popa Liviu: Nu înțelegeți?  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Lăsați-mă să termin! Să înțelegem despre ce este vorba! 

Să vă reamintesc că la Adamclisi este o conducere PNL și că acolo este teritoriul         

UAT- ului Adamclisi care trebuie să pună băncuțe?  

Dl. Popa Liviu: Dar eu vorbesc despre situl arheologic.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Și pământul este al teritoriului Adamclisi. Și aparține de 

urbanismul de la Adamclisi, cu conducere PNL.  

      Vă rog frumos, depuneți-mi aceste documente, noi ne uităm cu atenție și, dacă 

sunt în regulă, în viitoarea ședință le putem discuta.  

Dl. Popa Liviu: Dar eu vorbesc despre situl arheologic, nu despre comuna Adamclisi.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Mi-ați spus despre stâlpi de electricitate.  

Dl. Popa Liviu: Da. Fiindcă Casa Arheologului se află în incinta sitului.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Mi-ați spus despre o distanță de 500 de metri.  

Dl. Popa Liviu: Aceasta este distanța din comună până la sit, până la Casa 

Arheologului.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Doar ce am spus că primăria comunei este PNL.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Romanii nu aveau curent. În cetate nu este curent. Trebuie 

să tragem pe teritoriul comunei Adamclisi, teritoriul primăriei. Doamna primar trebuie 

să ne ajute. Asta încercăm să vă explicăm.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Dumnealor trebuie să tragă curent până la cetate. Nu noi. 

Că nu putem face o investiție pe un teren al altcuiva.  

Dl. Crușoveanu Marian: Dumneavoastră, domnule vicepreședinte Palaz sau cine 

coordonează Muzeul de Istorie.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Haideți să depășim momentul. Domnule consilier,               

vă rog frumos, depuneți documentația.  

Dl. Popa Liviu: S-a depus.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Depuneți documentația și o luăm în discuție în prima 

ședință după ce o analizăm în comisii!  
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Dl. Popa Liviu: Da. Mulțumesc.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: S-ar putea să înțelegem greșit și să facem altceva. 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

        - Cine este pentru acest proiect? Abțineri? Împotrivă? 

Dna.Belu Mariana: 21 de voturi pentru, 15 voturi împotrivă.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli, a Listei 

de Investiţii şi a Programului de evenimente culturale, pe anul 2019, pentru 

Biblioteca Judeţeană „I.N.Roman”  Constanţa. 

        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli, a Listei 

de Investiţii şi a Programului de evenimente culturale, pe anul 2019, pentru Centrul 

Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T.Burada”  Constanţa. 

        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dl. Niculescu George Sergiu : Două minute, vă rog frumos.  Domnule președinte, 

stimați colegi.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia:  Frumoasă abordare.  

Dl. Niculescu George Sergiu : Mulțumesc.  

       În bugetul de cheltuieli a Centrului Cultural Judeţean Constanţa                              

„Teodor T.Burada”.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia:  Bugetul de venituri și cheltuieli.  

Dl. Niculescu George Sergiu : Bugetul de venituri și cheltuieli, mulțumesc, vedem                 

la capitolul "Acțiuni cu caracter științific și social cultural", rețineți! "științific și social 

cultural", suma de 1.600.000 de lei.  

          Mergem mai departe la "Programul de evenimente culturale pentru anul 2019", 

și vedem un total de 20 de proiecte, care însumează această sumă de 1.600.000 de lei, 

din care, la punctul 6 avem în intervalul 3-5 mai "Festivalul Berii – Ediția a IIIa",                 

iar în septembrie "Sărbătoarea tradițiilor și meșteșugurilor dobrogene" în valoare                   

de 450.000 de lei. Iar la poziția 6 valoarea este de 400.000 de lei dintr-un buget de 

1.600.000 de lei.  

        Putem să observăm că 18 proiecte științifice, sociale și culturale le facem                    

cu 750.000 de lei, iar 2 proiecte științifice, culturale și sociale le facem cu 850.000 de 

lei. 
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        Revin la poziția nr 6 - "Festivalul Berii". În comisie am făcut un amendament 

prin care am solicitat, din motive obiective, "Festivalul Berii" nu este nici măcar  

cultural, social sau nu are nimic științific.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Este și social, este și cultural, dar treceți mai departe.  

Dl. Niculescu George Sergiu: Științific nu este cu siguranță și nici cultural. Poate 

social este. Și am cerut eliminarea acestui punct. La comisie nu a trecut 

amendamentul.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Haideți să vedem cum evoluează lucrurile. Depuneți 

acest amendament acum sau l-ați depus la comisie?  

Dl. Niculescu George Sergiu : L-am depus la comisie.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Să ne punctăm exact.  

Dl. Niculescu George Sergiu : A picat la comisie. Colegii mei din comisie de la PSD 

au votat împotriva amendamentului meu de a-l elimina, iar la punctul 11 am propus 

modificarea sumei de 450.000 de lei pentru "Sărbătoarea tradițiilor și meșteșugurilor 

dobrogene" la 100.000 de lei. Și acest amendament a picat.  

        De aceea, domnule președinte, eu vă supun atenției, din nou, aceste 

amendamente și vă rog să nu folosim aceste sume importante de bani, să le aruncăm 

pe festivaluri, un festival al berii care nu are nimic de a face cu obiectul de activitate              

al Centrului Cultural, din punctul meu de vedere și, mai ales că data de 5 mai pică               

și în mijlocul campaniei electorale.  

      Iar acest Festival al berii, din punctul meu de vedere, nu are de ce să fie organizat 

de Consiliul Județean Constanța, în timpul campaniei electorale.  

      De aceea, vă rog frumos, și colegii, să votăm modificarea programului                         

de evenimente culturale, în sensul în care să eliminăm punctul 6 și să diminuăm suma 

de la punctul 11 până la 100.000 de lei.  

       Diferența de bani putem să o folosim ori pentru suplimentarea bugetului 

Spitalului Județean, la RAJPD pentru mai multe drumuri pentru oamenii din județ,     

sau finanțarea celor 500.000 de lei de la proiectul de mai devreme de la Centrul 

"Albatros".  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Trebuia să propuneți atunci. Acum am trecut de punctul 

respectiv, s-au aprobat sumele. Bun, ați terminat? Pot să vă răspund?  

Dl. Niculescu George Sergiu : Am terminat. Vă mulțumesc pentru atenție.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: În primul rând, domnule consilier, vreau să vă anunț            

că am asigurat întregului consiliu județean și tuturor subordonatelor bugetele aferente,                  

cu tot ceea ce s-a cerut și mai mult decât atât.  

       Înainte de a răspunde doamna Voivozeanu, o să o rog pe dumneaei să vă            

răspundă la întrebări, aș vrea să vă punctez faptul că acest festival s-a ținut în fiecare 
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an, în aceeași perioadă, în același loc. Că s-a întâmplat să fie campanie electorală                 

în acest an, nu este vina noastră că așa s-a  hotărât.  

       În al treilea rând, poate unii dintre dumneavoastră, știu că colegii de la liberali 

sunt mai avuți și mai bogați, nu au toți bani de Neversea și de whisky cu vodcă,                  

cu Redbull la diferitele cluburi din Constanța.  

       Marea majoritate a oamenilor din Constanța nu sunt oameni avuți și, poate                   

din când în când, mai au nevoie și de o muzică populară dobrogeană gratuită și de un 

mic și o bere la 10 lei, nu la 100 de lei vodca și Red bull - ul.  

      Vă rog frumos, doamna Voivozeanu!  

Dl. Crușoveanu Marian : Dați-mi și mie, vă rog microfonul! 

Dna. Voivozeanu Doina : Lăsați-l! Doar sunteți un domn! 

Dl. Crușoveanu Marian : Ați vorbit despre PNL. Sunt un domn!  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, haideți să nu depășim limita! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga : Nu vă certați pe microfon! 

Dl. Crușoveanu Marian : Stați puțin, domnule președinte!  

       Atâta timp cât vorbiți despre PNL, și după aceea dați cuvântul altcuiva,                          

nu se poate așa ceva! 

       Spuneați despre alegătorii sau membrii PNL că au bani și pot să consume whisky.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Nu am spus despre membrii, am spus despre colegii                 

și colegii mei! Poate au mai mulți bani și își permit să meargă! Poate și eu îmi permit 

să merg! 

Dl. Crușoveanu Marian: Ca și dumneavoastră! Ați uitat anul trecut că ați fost!                      

Ați fost și dumneavoastră! 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Ca și mine, bineînțeles! Dar nu toată lumea își permite 

să meargă la diferitele cluburi din Constanța, și să consume whisky și Red bull           

la diferitele evenimente unde costă biletul 70 de lei sau 80 de lei! 

      Este un eveniment cultural gratuit, dacă mă lăsați să vorbesc! O să vă las și pe 

dumneavoastră să vorbiți ulterior! Este un eveniment cultural gratuit și este                        

în beneficiul constănțenilor și locuitorilor județului Constanța! 

Dl. Crușoveanu Marian: Și dacă vreți să organizați evenimente culturale am și o 

soluție, domnule președinte Țuțuianu! Microfonul? 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Nici microfonul nu vă vrea, domnule consilier! 

Continuați!  

Dl. Crușoveanu Marian: Și la dumneavoastră. Cât mai aveți? Un an! Vă mai suport! 

Asta este!  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Asta este! Nu se știe niciodată! Continuați că oricum 

aveți vocea puternică! Domnule consilier, sunteți o voce a PNL-ului și puteți spune 

foarte frumos!  
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Dl. Crușoveanu Marian: Domnule președinte, aveți 70 de UAT-uri în județul 

Constanța! Avem 70 de UAT-uri!   

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Avem, bine punctat! Voiam să vă corectez!  

Dl. Crușoveanu Marian: Nu, aveți în coordonare, 70 de UAT-uri! 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 70 de? 

Dl. Crușoveanu Marian: UAT-uri! 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, înainte de a continua, vă fac o mică 

sugestie! Citiți legislația cu atenție, sunt entități distincte, UAT-urile nu le coordonez             

eu direct.  

Dl. Crușoveanu Marian: Bine, gata, ce să mai, m-ați închis! Mulțumesc! 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Au primari! 

Dl. Crușoveanu Marian: Aveți, avem 70 de UAT-uri în județul Constanța.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Autonome! 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Autonome! 

Dl. Crușoveanu Marian: UAT-uri care, în majoritatea lor au ansambluri folclorice, 

care țin de aceste tradiții dobrogene, pe care cred că dacă le solicitați să vină                       

să participe la acest festival, oricare ar fi el, oricum s-ar numi el, ar veni cu mare drag 

și nu ar mai trebui să cheltuim zeci de mii de euro, pe invitați, nu știu cine din țară, 

plătiți cu zeci de mii de ron pentru jumătate de oră.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Bine. Ați terminat?  

Dl. Crușoveanu Marian: Tot un festival de tradiții este și acesta. Nu trebuie să îmi 

vină nu știu ce firmă, nu știu ce cântăreț superconsacrat și să îmi cânte pe zeci de mii 

de lei atât timp cât este sărbătoarea județului.  Să vină cei din județ să cânte, să ne țină 

tradițiile! 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, nu vă cântă dumneavoastră,                    

că dumneavoastră aveți bani și mergeți la concerte în afară.  

        Doamna Voivozeanu, vă rog frumos să dați explicațiile! 

Dl. Enescu Marius Dumitru: Îmi permiteți o secundă!   

Dl. Crușoveanu Marian: Îi am în declarația de avere, domnule Țuțuianu! 

Dl. Enescu Marius Dumitru: Există o altă tradiție în județul Constanța. Este               

pe primul loc la mortalitatea infantilă.  

       Și spuneam că banii aceștia pe care îi dau pe dușcă oamenii la festivalurile 

științifice de care vorbeam pot fi folosiți pentru cumpărarea unor incubatoare. 

Propunearea mea este să organizăm, dacă tot nu putem scăpa de aceste festivaluri,             

o tombolă în cadrul lor și o cutie a milei ca să strângem bani pentru incubatoare.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Bun.Vă mulțumesc, domnule consilier. 

        Înainte de a da cuvântul doamnei Voivozeanu, și aceasta este ultima oară când          

îi mai acord cuvântul, domnule consilier, cu tot respectul, dacă ați fi citit bugetul                 
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ați fi văzut că sunt prinse în bugetul Spitalului Județean 14 incubatoare pentru Spitalul 

Județean. 

Dl. Enescu Marius Dumitru: Nu există numai Spitalul Județean și nu sunt suficiente!  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Spitalul Județean este în subordinea noastră, domnule 

consilier. Aș vrea să bag banii în alt spital, dar dacă nu ne aparține, nu ne permite 

legea. Investim în obiectivele noastre, unde ne permite legea.  

        Vă rog frumos, doamna Voivozeanu.  

Dna. Voivozeanu Doina: V-am ascultat, cu mult interes și cu respect în același timp, 

în picioare.  

       Vă mulțumesc pentru precizări și vreau să vă fac și eu niște amendamente.  

       În primul rând, se pare că nu cunoașteți scopul acestei instituții și drepturile ei. 

Centrul Cultural, prin statut, regulament și în conformitate cu legea, poate organiza   

tot felul de evenimente.  

        Dumneavoastră vă gândiți că fiecare eveniment trebuie să întrunească toate 

condițiile în același timp. Să fie științific, să fie educativ, să fie cultural și social.                 

Nu se poate așa ceva. Noi le avem separate, pe categorii. Acesta este un eveniment 

cultural. Parte a centrului se referă strict la spectacol.  

     Dați-mi voie să spun, că de aceea suntem specialiști. Noi nu intervenim                            

în specialitatea dumneavoastră, ceea ce cred că nici dumneavoastră nu vreți să faceți 

cu noi. Știm ce înseamnă! Lăsați-mă, vă rog! 

      Lăsați-mă să cred că știu cum se organizează un spectacol. Știu ce înseamnă                   

un spectacol cum știți și dumneavoastră la fel de bine. Un spectacol fără un cap de afiș 

sau fără o persoană de interes și cunoscută nu are nici un farmec.  

      Noi folosim toate formațiile de amatori din județ, și dacă v-ați uitat atent                

pe proiecte avem proiecte speciale pentru așa ceva, și unde îi folosim. Nu putem face 

toate spectacolele doar cu formațiile de copii din județ. Este penibil și ridicol.  

Dl. Crușoveanu Marian:  De ce?   

Dna. Voivozeanu Doina: Pentru că se plictisește lumea.  

Dl. Crușoveanu Marian:  Când îl văd pe copilul meu?  

Dna. Voivozeanu Doina: Dar vă întreb, de ce toate centrele culturale din țară                       

fac la fel? Eu v-am ascultat! 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, am spus eu ce am avut de spus,                

ați spus și dumneavoastră, haideți să o lăsăm și pe doamna. Și după aceea trecem                       

la vot! Că nu stăm toată noaptea aici!  

Dna. Voivozeanu Doina: Toate centrele culturale din țară fac la fel! Muzeul Astra   

din Sibiu, tot respectul! Muzeul Satului! În Herăstrău există un mare Festival de 

Folclor care are aceleași segmente: artistic și gastronomic. Se intitulează altfel, este 

altceva.  
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        Și ca o chestiune finală, doar ce s-a votat în Senat, organizarea "Zilei Naționale           

a Gastronomiei și Vinului Românesc" în prima duminică din luna Octombrie.                           

Sunt genuri de astfel de evenimente.  

Dl. Crușoveanu Marian:  Și consumul de alcool este un act cultural, din punctul 

dumneavoastră de vedere?  

Dna. Voivozeanu Doina: Întrebați Parlamentul! 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Vă mulțumesc mult, doamna Voivozeanu.  

       Domnule consilier! Supun la vot amendamentul domnului consilier! 

        - Cine este pentru ?  

Dna.Belu Mariana: 16 de voturi pentru.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Împotrivă?  

Dna.Belu Mariana: 20 de voturi împotrivă.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia:  Abțineri? Mulțumesc.  

Dl. Crușoveanu Marian: Un alt eveniment cultural este "Ziua Cărții".  

Dl.Țuțuianu Marius Horia:  Domnule consilier, vă mulțumesc! 

        - Cine este pentru proiectul de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri  

şi Cheltuieli, a Listei de Investiţii şi a Programului de evenimente culturale, pe anul 

2019, pentru Centrul Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T.Burada”  Constanţa? 

        - Abțineri?  Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 20 de voturi pentru și 16 voturi împotrivă.   

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia:   

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli, a Listei 

de Investiţii,  pe anul 2019, ale Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 

Copilului Constanţa. 

        - Cine este pentru ? Abțineri?  Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli,                         

şi a Listei de Investiţii, ale Regiei Autonome Judeţene de Drumuri şi Poduri Constanţa                   

în reorganizare, in judicial reorganisation, en redressment, pe anul 2019. 

        - Cine este pentru ? Abțineri?  Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule Lungoci, sunteți în sală?  

          Vă urez succes să mai puteți îndeplini master planul pentru transport.                        

Că cineva foarte elegant a preferat să promulge acest buget cu foarte, foarte mare 

întârziere și ne-a dat peste cap și investițiile din spital și investițiile din drumurile 

județene și investițiile în subordonate.  
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         - Cine este pentru ?  

Dl. Crușoveanu Marian: O secundă! 

Dl.Țuțuianu Marius Horia:   

          - Împotrivă? Abțineri?  Mulțumesc.  

Dl. Crușoveanu Marian: Anul trecut nu v-a împiedicat nimeni și nici nu și-au 

îndeplinit planul, cei de la RAJDP.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia:  Domnule consilier, am trecut de acest punct! 

          - Împotrivă? Abțineri?  Mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli şi a Listei 

Obiectivelor de Investiţii ale Judeţului Constanţa, pe anul 2019. 

        - Cine este pentru ? Abțineri?   

Dna.Belu Mariana: 21 de voturi pentru, 15 abțineri.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

      - Împotrivă? Vă mulțumesc. 14 că domnul Bola nu a votat.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: De ce îl punem dacă nu a votat? 14.  

Dna.Belu Mariana: Stați puțin. Am spus 15 pentru că am considerat că nu era în sală. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Nu era în sală.  

Dna.Belu Mariana: Bun, domnul Bola nu a votat, sunt 15.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 14. 

Dna.Belu Mariana: Domnule Goidea, dumneavoastră v-ați abținut la buget?                       

Nu am văzut.  

      Domnule Goidea, dumneavoastră ați votat "pentru" la buget?  

Dl. Goidea Florin: Pentru bugetul general, da! A fost corect! 

Dna.Belu Mariana: Da. Am văzut bine.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 21 pentru, 0 abțineri, 14 împotrivă. 

Dl. Iordache Marian: 21 pentru, 15 abțineri.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Eu nu înțeleg: Cum 15 abțineri? Domnule consilier! 

Dl. Iordache Marian: Grupul PNL a votat abținere.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Eu am văzut 14 consilieri în sală.  

Dl. Crușoveanu Marian: Doamna l-a văzut și pe al 15-lea.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule Bola, haideți ca să trecem peste. 

Dna.Belu Mariana: Eu sunt foarte atentă, dar vă rog să fiți și dumneavoastră foarte 

serioși când vă exprimați votul. Pentru că sunt consilieri județeni și, din respect pentru 

ei, nu le spun numele care nu votează.   

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Corect! 
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Dna.Belu Mariana: Dar știu că votează împotrivă sau se abțin pentru că sunt în 

grupul în care se votează în totalitate.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnilor consilieri PNL, ridicați mâna sau o coborâți.  

Dl. Crușoveanu Marian: La dumneavoastră se referea, în partea dreaptă, nu la noi! 

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Nu cred.  

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea costului mediu lunar de întreţinere,                        

a contribuţiei lunare de întreţinere datorate de beneficiarii, aparţinătorii, susţinătorii 

şi/sau de reprezentanţii legali ai acestora, pentru serviciile furnizate de Unitatea                

de Asistenţă Medico-Socială Agigea, pe anul 2019, precum şi procedura de stabilire                        

şi de încasare a contribuţiei lunare de întreţinere. 

        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, a Statului de funcţii                      

şi a Regulamentului de Organizare şi Funcţionare pentru Biblioteca Judeţeană 

„I.N.Roman”  Constanţa. 

        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

21.Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, a Statului de funcţii                      

şi a Regulamentului de Organizare şi Funcţionare pe anul 2019 ale Direcţiei Generale 

de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Constanţa. 

        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

22.Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei şi a Statului de funcţii pentru 

Centrul Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T.Burada”  Constanţa. 

       - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

23.Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului evaluării anuale a 

managementului doamnei Apostoleanu Corina Mihaela, director/manager la 

Biblioteca Judeţeană „I.N.Roman”  Constanţa. 

       - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  
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Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

24.Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului evaluării anuale a 

managementului doamnei Voivozeanu Doina, director general/manager la Centrul 

Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T.Burada”  Constanţa. 

        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dl. Crușoveanu Marian: Care este rezultatul? Că nu am văzut la comisie. 

Dna.Belu Mariana: Este anexa în spatele hotărârii, dacă citiți și are rezultatul final  

10.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: A trecut mai departe, dacă asta vă interesează.  

        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

Dna.Belu Mariana: Domnule consilier, dacă vă uitați atent pe site, veți vedea că în 

spatele hotărârii este anexa, adică rezultatul, inclusiv procesul verbal al comisiei de 

evaluare.  Nu puteți să spuneți că au fost prezentate.  

Dl. Matei Radu Bogdan : Este absolut greșit pentru a discuta asemenea probleme? 

Dna.Belu Mariana: Poftiți?  

Dl. Matei Radu Bogdan : Ne aflăm în forul greșit pentru a pune întrebări?  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Nu, domnule consilier Matei, nu este absolut deloc 

anormal să discutăm aceste probleme.  

        Dar, în momentul în care ați avut aceste documente, sunt pe site - ul institiției, 

doar de dragul de a puncta într-un fel sau altul, politic, nu este corect în ședință.              

Când am stabilit regula aceasta, la începutul mandatului meu, că ne vedem aici de 

administrație și de dezvoltarea județului. Vă mulțumesc.  

Dl. Niculescu George Sergiu: Plângeri la poliție putem să facem în timpul 

mandatului dumneavoastră?  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Sigur că da! 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

25. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Constanţa 

nr.50/28.02.2019 privind stabilirea pe anul 2019 a salariilor de bază ale funcţionarilor 

publici şi personalului contractual din cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă Socială 

şi Protecţia Copilului Constanţa. 

        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

26. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Constanţa 

nr.66/2019 privind acordarea unui ajutor financiar doamnei Cojocariu Mădălina. 

    - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  
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Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

27. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar domnişoarei Uzun  

Cristina.  

        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

28. Proiect de hotărâre privind aprobarea preluării unui bun imobil din domeniul 

public al Municipiului Medgidia în domeniul public al Judeţului Constanţa, în vederea 

construirii unui Centru social de zi, respectiv deschiderea unui Centru de Recuperare 

pentru Copilul cu Handicap. 

        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

29. Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Consiliului Judeţean Constanţa în 

scopul realizării lucrărilor „Modificare acoperiş din terasă circulabilă în şarpantă” 

pentru imobilul Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Maria Montessori” situat în 

str. Nicolae Măndoi nr. 17 Constanţa. 

   - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

30. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor, preţurilor şi coeficienţilor ce vor fi 

aplicate de Regia Autonomă Judeţeană de Drumuri şi Poduri Constanţa „în 

reorganizare judiciară, in judicial reorganisation, en redressement” pe anul 2019, în 

calitate de operator, în relaţia cu Consiliul Judeţean Constanţa. 

        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

31. Proiect de hotărâre privind aprobarea „Programului cu obiectivele şi lucrările de 

drumuri şi poduri pe anul 2019” finanţate din bugetul Consiliului Judeţean Constanţa.  

        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  
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Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

32. Proiect de hotărâre privind aprobarea  Regulamentului de organizare şi 

funcţionare, Organigramei şi a Statului de funcţii pe anul 2019 , pentru Regia 

Autonomă Judeţeană de Drumuri şi Poduri Constanţa.  

        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

33. Proiect de hotărâre privind desemnarea şi validarea ca membru în cadrul 

Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică Constanţa a domnului Comisar Şef Szekely 

George director general al Direcţiei Generale Poliţie Locală Constanţa, din cadrul 

Primăriei Municipiului Constanţa. 

        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

34. Proiect de hotărâre privind  prelungirea termenului de atribuire directă a traseului 

cod 033 Constanţa – Potârnichea – Biruinţa şi a licenţei aferente acestuia, operatorului 

de transport rutier S.C.Emanuel Trading S.R.L. 

        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

35. Proiect de hotărâre privind numirea unui membru în Consiliul de Administraţie al 

Casei Judeţene de Asigurări de Sănătate Constanţa. 

        O să vă rog, domnilor consilieri de la PNL să faceți o propunere.  

Dl. Iordache Marian: Propunerea noastră este domnul consilier județean Stelian 

Gima.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Din partea grupului PSD eu îl propun pe domnul 

Gheorghe Donțu. Domnule Palaz, domnule Learciu?  

        O să trecem peste, până se împart buletinele de vot și până se trece la vot, la 

sfârșit o să trecem la numărătoarea voturilor.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

36. Proiect de hotărâre privind încetarea aplicabilităţii HCJC nr.49/2019. 

        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  
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Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

37. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Anexei nr.6 din Hotărârea 

Consiliului Judeţean Constanţa nr.25/2019 privind stabilirea unor tarife, taxe şi taxe 

speciale pentru anul 2019. 

        - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 

38. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării licitaţiei publice pentru 

închirierea unor terenuri situate în mun. Constanţa, bld. Mamaia nr.255, proprietate 

publică a Judeţului Constanţa şi aflate  în administrarea Complexului Muzeal                     

de Ştiinţe ale Naturii Constanţa, în scopul desfăşurării de activităţi comerciale. 

   - Cine este pentru ? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Nu declar ședința închisă, o să vă rog frumos să luăm o 

pauză de 7 minute, pentru a vota, a face numărarea voturilor și să vedem cine este 

reprezentantul Consiliului Județean Constanța în Consiliul de Administraţie al Casei 

Judeţene de Asigurări de Sănătate Constanţa. 

     Vă rog frumos, domnilor consilieri, nu plecați până nu votați! 

 

 

« « « » » » 

 

 

 Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnilor consilieri, vă rog frumos, luați loc în sală.     

Rog comisia de numărare a voturilor, să veniți.  

     Mai este cineva dintre consilierii județeni care nu și-a exercitat dreptul de vot? 

Repet: este cineva dintre consilierii județeni care nu și-a exercitat dreptul de vot? 

Mulțumesc.  

 

 

« « « » » » 
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Dl.Țuțuianu Marius Horia:    Avem numărătoarea votului, domnul Gima Stelian              

16 voturi, domnul Donțu Gheorghe 20 de voturi. Felicitări domnule Donțu,                           

să reprezentați cu cinste interesele la Casa de Asigurări de Sănătate Constanţa! 

     Vă mulțumesc foarte mult pentru prezență, declar ședința închisă! Vă doresc 

sărbători fericite, Paște liniștit! și mai multă înțelegere între oameni!  

     Vă mulțumesc mult! 

   

 

 

 

Președinte,  

Țuțuianu Marius Horia 

 

 

 

 

Secretar al Județului,  

       Belu Mariana  

 

 

 

 

                                                                                                              Întocmit,  

                                                                                                                     Pîrvu Lidia  


